
Zápis z jednání školské rady při základní škole, jejíž činnost vykonává  

Základní škola Bohutín, okres Příbram 
 

Datum, místo jednání: 11. 10. 2021, ZŠ Bohutín, okres Příbram 

Přítomni: pí Oktábcová, pí uč. Žáčková, pí uč. Vondrášková, pí uč. Šuchmanová, Mgr. Lada 

Králová, ředitelka školy, pí Hrstková, pí Jelínková 

Nepřítomen:  pí Zittová, p. Tureček 

 

 

Program jednání: 

1) Zahájení a přivítání přítomných.  

2) Seznámení s programem zasedání, jeho schválení.  

3) Výroční zpráva za školní rok 2020/2021 – ke schválení. 

4) Činnost školy  

a) Adaptace po distanční výuce. 

b) Letní kempy. 

c) Projekty – Šablony III., Pomáháme školám k úspěchu (Nadace The Kelner Family 

Foundation: Každý žák se učí naplno a s radostí a své učení si řídí.), Zdravá škola, 

Ovoce a mléko do škol, Bezpečnost na komunikacích. 

5) 2. etapa přestavby školní zahrady, přístavba školy. 

6) Žádost o zvýšení kapacity ŠD a ŠJ.  

7) Diskuze a různé.  

 

 

Průběh jednání a hlasování: 

Jednání vedla předsedkyně školské rady Renata Vondrášková. 

1. Zahájení a přivítání přítomných. Paní předsedkyně školské rady Renata Vondrášková 

svolala zasedání a přivítala všechny přítomné, zároveň byli řádně omluveni nepřítomní 

členové.  

2. Seznámení s programem zasedání. Paní předsedkyně školské rady Renata Vondrášková 

seznámila všechny přítomné s programem zasedání. Program byl schválen.  

3. Výroční zpráva za školní rok 2020/2021 byla schválena.  

4. Školská rada byla seznámena s projekty v ZŠ Bohutín – Šablony III., Pomáháme školám 

k úspěchu (Nadace The Kelner Family Foundation: Každý žák se učí naplno a s radostí 

a své učení si řídí.), Zdravá škola, Ovoce a mléko do škol, Bezpečnost na komunikacích.  

5. Školská rada byla seznámena s dalšími informacemi ohledně 2. etapy přestavby školní 

zahrady, přístavby školy.  

6. Školská rada byla seznámena s žádostí o zvýšení kapacity ve ŠD a ŠJ. 

7. Pan starosta Turek seznámil školskou radu s akcí – Vánoční zpívání v obci, které se pro 

letošní rok uskuteční 15.12. 

 

Usnesení 

Školská rada 

 Projednala a schválila program zasedání. 

 Projednala a schválila Výroční zprávu 2020/2021.  

 Byla seznámena s činností a projekty školy, 2. etapou přestavby školní zahrady a návrhy 

přístavby školy, s žádostí o zvýšení kapacity v ŠD a ŠJ. 

 

Přílohy: 

č. 1  Výroční zpráva 2020/2021  



Zapsala:  Mgr. Lada Žáčková 

Ověřila:  Bc. Klára Jelínková  

Předsedkyně ŠR: Renata Vondrášková, předsedkyně školské rady v.r. 

 


